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Ministerul Transporturilor a cheltuit toate sumele alocate prin POIM. Grindeanu: O

premiera dupa intrarea noastra în UE

Ministerul Transporturilor a atras toate sumele alocate prin Programul Operational Infrastructura Mare

(POIM) si a primit deocamdata o suplimentare de 350 de milioane de euro, a afirmat, marti, ministrul

Transporturilor si Infrastructurii, Sorin Grindeanu dupa o vizita pe santierul Autostrazii A0 Nord.

 

"Saptamâna viitoare va invit la o conferinta de presa, pentru ca, undeva la jumatatea saptamânii, Ministerul

Transporturilor în premiera a terminat toate sumele alocate prin POIM - Programul Operational Infrastructura

Mare, ceea ce e o premiera dupa intrarea noastra în Uniunea Europeana. Am primit aprobarea pentru suplimentare

cu 350 de milioane deocamdata, dar în mod sigur se va mari aceasta suma, dar e un lucru bun (...). E pentru prima

oara când Ministerul Transporturilor cheltuie toti banii europeni prevazuti într-un exercitiu bugetar. Ba, chiar din

contra, a cerut suplimentare si am primit deocamdata 350 de milioane de euro pe care si pe acestia o sa îi terminam

destul de repede", a sustinut el.

 

Întrebat ce îi transmite succesorului sau dupa rotativa, Grindeanu a raspuns: "Eu cred ca s-au trasat niste linii mari

si anume s-a aprobat undeva la finalul anului 2021 acel plan investitional pe urmatorii 10 ani. Asta nu tine de

Grindeanu sau de cine vine dupa Grindeanu sau de culoarea politica a unui anumit guvern. E o linie sau ... e acest

plan care îti da dezvoltarea pe acest domeniu în urmatorii 10 ani. Ăsta ar fi un lucru. Doi, faptul ca anul trecut s-au

semnat foarte multe contracte, peste 10 miliarde de euro ca si valoare. Spuneam inclusiv la prezentarea bugetului

ca acum s-au constituit bazele ca începând cu anul acesta si pentru anii viitori minimul, daca vorbim de rutier,

minimul de kilometri pe care putem sa-i dam în folosinta în România anual, repet, începând cu anul acesta, este de

100. As vrea sa mentina acest ritm oricine ar veni dupa". 
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